
Referat fra Beboermøde 5/12 2024 
Ordstyrer og referent: Agnethe Nørholm Rischel 

Året, der er gået: 

- Vi har fået vild med vilje i haven, hængekøjer, og havestole. I det kommende år vil 

bestyrelsen købe de ting, der mangler i haven så som stiggolf.  

- Bestyrelsen har ryddet ud i skuret, så det er mere overskueligt.  

 

Regnskabet blev fremlagt og godkendt 

 

Valg af bestyrelsen: 

- Bestyrelsen stillede op og blev valgt igen; ingen ændringer. 

 

Evt.: 

- Bestyrelsen vil lave en seddel, der skal gives til nye beboer om praktiske ting, så som 

støvsuger, vinduernes funktion, lån af fælleslokalet, brug af have etc.  


